
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 701
van ANNABEL TAVERNIER
datum: 7 mei 2021

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Uitwisseling van leerkrachten tussen de Gemeenschappen  -  Brussels Hoofdstedelijk 
Gewest

In het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 113 van 8 november 2019 gaf de minister 
aan gesprekken te zullen voeren met de Franse Gemeenschap om in het Brusselse 
Hoofdstedelijke Gewest meer uitwisselingen tussen taal- en andere leerkrachten van 
beide onderwijssystemen te organiseren. Dit engagement staat tevens neergeschreven in 
het Vlaamse regeerakkoord.

1. Kan de minister een stand van zaken geven van de contacten die hij heeft met de 
Franse Gemeenschap om in Brussel meer uitwisselingen tussen taal- en andere 
leerkrachten van beide onderwijssystemen te organiseren?

2. Op welke manier zal de minister met de Franse Gemeenschap samenwerken om op 
dit vlak stappen voorwaarts te zetten? Welke concrete acties worden in het werk 
gesteld?



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 701 van 7 mei 2021
van ANNABEL TAVERNIER

Uitwisselingen tussen leerkrachten tijdens de nog steeds aan gang zijnde pandemie werden 
niet opportuun geacht. Afhankelijk van hoe deze crisis evolueert, zal bekeken worden hoe 
voortgang kan worden gemaakt in dit dossier. 


